

DELIVERING AWARD-WINNING  
CONTENT TO THE WORLD  
与世界分享优质内容



# 神秘嘉宾

LIFESTYLE

TALK SHOW

## The Inner Circle

The All-Time Favourite Artiste Award has been presented 21 times since its inception. The Inner Circle brings these recipients back on stage and delves into their life stories. Each episode also sees the guest appearance of the people who have played significant roles in the lives of these artistes.

**Host:** Guo Liang

## 神秘嘉宾

历届《红星大奖》造就了多位“超级红星”。而这一次，主持人郭亮将带领超级红星们回到领奖的舞台，进行一次交心的访谈。这些“神”级人物能够在众多艺人中突围自然并非易事，一路上必定也获得不少人的提携及帮助。每集节目将请来超级红星生命中的贵人或好友担任“神秘嘉宾”，让观众从嘉宾口中了解超级红星鲜为人知的经历。

**主持人:** 郭亮

Language: Chinese

**Episodes:** 10 x 60 minutes  
**Producer:** Mediacorp Studios  
**Distributor:** Mediacorp

**For sales enquiries on content distribution:**

**Grace Chia** gracechia@mediacorp.com.sg  
**Pamela Teo** pamelateoww@mediacorp.com.sg  
**Tracy Sim** tracysim@mediacorp.com.sg  
<http://contentdistribution.mediacorp.sg>





### **EP1: Li Nanxing**

All-Time Favourite Artiste Li Nanxing is undoubtedly Singapore's Ah Ge. Before joining showbiz, he attended an exceptional course, what was that? This episode shares Nanxing's life experiences with three mysterious guests, one of whom a die-hard fan of 30 years; another a "course mate"; the last is...

### **EP2: Zoe Tay**

Ah Jie Zoe Tay is the very first female artiste to receive the All-Time Favourite Artiste Award. What are some interesting moments during her Star Search days? This episode welcomes her two confidants of 30 years, a veteran colleague she has collaborated with several times, the last guest turns out...

### **EP3: Fann Wong**

Not only is Fann Wong an Ah Jie in local showbiz, she has also gained regional popularity beyond Singapore. Besides acting and singing, what is her other hidden talent? Today's episodes reveals two mysterious guests, one is Fann's best friend from young, another is a real fan who is none other than...

### **EP4: Qi Yuwu**

Qi Yuwu's introverted personality often makes him a mystery to people. He has gone through tough times to become the All-Time Favourite Star he is today, but it came at a price. His mysterious guests of this episode include a colleague he worked with many times, a fellow movie actor, and there is...

### **EP5: Joanne Peh**

Joanne Peh, one of the "Seven Princesses", grew up amidst attention and controversy. She often hit the news headlines whether she clinched an award or not. What does she have to say about this? This week, she is accompanied by special guests whom she knew from young, from school days, and also...

### **EP6: Kym Ng**

Kym Ng was the first recipient of the Best Variety Show Host in 1998, but when she won again the following year, why did she cry in the toilet? She may look like a friendly angel, but who knows she has an impassable barrier? This week's mystery guests we see her life mentor, an intimate friend, and...

### **EP 7: Elvin Ng**

Elvin Ng, the youngest male artiste ever to be crowned the All-Time Favourite Artiste, did not have it easy throughout his acting career. He sees himself as a "weirdo", but why? This episode, he is surprised to meet guests who seem to know him inside out - a long-time colleague, a close friend and...

### **EP 8: Dasmond Koh**

This week, Dasmond Koh will be the latest addition to the list of All-Time Favourite Artistes. He enjoyed huge successes as a radio DJ and as a host since 2000. Was it easy for him? This episode reunites him with a friend from his DJ days, a "brother" with whom he grew apart with time, and also...

### **EP9: Mark Lee**

Mark Lee not only successfully bagged ten Top 10 Most Popular Artiste awards, he was also crowned Best Comedy Performer and Best Variety Show Host four times! How was his journey like at the Golden Horse Awards? His mystery guests this week have to be the most important people of his life, they are...

### **EP10: Christopher Lee**

Christopher Lee's fashion eccentricity at the Star Awards is often a topic of interest. What motivates his bold choices? How did he pull through tough times all these years? This episode sees guests who have touched his life in many ways, one is a "talent scout", one is a fellow actor, the other is...



### 第一集：李南星

超级红星李南星，是很多人心中的“阿哥”。当初他怎么被发掘？对演戏一窍不通的他，参加过什么特殊训练班？他又是如何走出人生低谷呢？节目邀请3位神秘嘉宾，与他畅谈他走过的人生印记：一位是力挺偶像的圈内铁粉，一位是甘苦与共的“同窗”，还有一位是…请锁定《神秘嘉宾》，随主持人一起探索阿哥的内心世界。

### 第二集：郑惠玉

阿姐郑惠玉，是首位获颁超级红星的女艺人。她当年参加《才华横溢出新秀》发生过什么趣事？她有心事时，会找谁倾诉？她有演不了的角色吗？今天受邀的神秘嘉宾，与她关系密切：两位是她相识30年的闺蜜好友，一位是合作多次的资深电视人，还有一位是…请锁定《神秘嘉宾》，一起探索阿姐的内心世界！

### 第三集：范文芳

范文芳不仅仅只是本地的戏剧阿姐，更是走出国门，越登大荧幕的国宝级女演员。除了演戏及唱歌，文芳原来还有一个鲜为人知的才华？文芳为什么说自己没有朋友呢？今天请来了文芳出道时就结识的好闺蜜，另一位则是从学生时代就被文芳圈粉的小粉丝。这位神秘嘉宾居然是……请锁定《神秘嘉宾》，一起探索文芳的内心世界！

### 第四集：戚玉武

戚玉武内敛寡言的个性，总给人神秘的距离感，从参加《才华》到获颁超级红星，一路走来，他摔过跤，也挫败过，他为成名付出过什么代价？他的内心又在恐惧什么？3位神秘嘉宾受邀畅谈眼中的阿武：一位是合作多次的幕后人，一位是重量级的电影搭档，还有一位是…请锁定《神秘嘉宾》，一起探索阿武的内心世界！

### 第五集：白薇秀

“七公主”之一的白薇秀，是在争议中成长的超级红星，她得奖没得奖都被人讲，对此她有什么话说？她和戚玉武的罗曼史，又有什么不为人知的“小秘密”？今天的神秘嘉宾分别在薇秀的不同人生阶段起着深远影响，有从小认识的，也有在求学时期接触频密者，还有一位是…请锁定《神秘嘉宾》，一起探索薇秀的内心世界！

### 第六集：钟琴

综艺阿姐钟琴，在1998年成为本地第一位“最佳综艺主持人”得主，隔年蝉联却躲进厕所里哭，为什么？你知道待人亲切的她，其实有道别人无法逾越的心墙？她又和谁传过绯闻？今天上节目的神秘嘉宾，一是她的生命导师，一是知心好友，还有…请锁定《神秘嘉宾》，一起探索钟琴的内心世界！

### 第七集：黄俊雄

在众多获得“超级红星”奖项的艺人当中，黄俊雄是最年轻的男艺人。即便如此，他的演艺历程并不特别顺遂。而因为俊俏的外表，他一直是观众眼中的“男神”，然而，他一直视自己为“怪咖”，到底是为什么？这一集节目中，他很意外地迎来对他了如指掌的神秘嘉宾，一位是合作过几次的同事，另一位是认识多年的好友，还有……

### 第八集：许振荣

这个星期，许振荣将荣登“神台”成为“超级红星”。从广播出道的振荣曾是大受听众欢迎的“广播王子”。2000年，他过档电视当起综艺节目主持人，也深受电视观众的喜爱。这一路走来，一切是否都尽如人意？今后他还有什么计划？今天请来的神秘嘉宾，一位是他在电台工作时结识的朋友，一位是很久不见的兄弟，还有一位是……

### 第九集：李国煌

李国煌不仅成功夺下十座“十大最受欢迎男艺人”的奖项，他也曾四次荣获“最佳喜剧演员”和“最佳综艺节目主持人”奖！2020年，他被提名《金马奖》“最佳男主角”，参与“金马”的过程如何？这个星期的神秘嘉宾是他人生中最重要的大人物，一位是与他有革命情感的好朋友，一位是对他不离不弃的知音，这一集居然还请来……

### 第十集：李铭顺

李铭顺每次出席《红星大奖》都盛装打扮，而他的服装造型总是成为众人焦点。究竟是什么促使他做出如此大胆的尝试？这些年来，他是怎么熬过人生的低谷？他交游广阔，他背后的神秘嘉宾会是谁呢？这一集请来的神秘嘉宾都曾在铭顺人生的不同阶段出现过，一位是他一直想感谢的伯乐，一位是跟他一样热爱演戏的演员，最后少不了……